
Maszyna poszła w ruch
Maszyna,  będąca  własnością  miasta,  jest  obsługiwana  przez  pracowników  Zarządu  Dróg  i
Utrzymania Miasta (ZDiUM). Częstotliwość mycia będzie dostosowywana do bieżących potrzeb, aby
rynek zawsze prezentował się jak najlepiej.

- Będziemy dbać o to, aby rynek zawsze prezentował się jak najlepiej. Regularne mycie i sprzątanie
w takich miejscach powinno być standardem - mówi prezydent Piotrkowa, Juliusz Wiernicki.

Maszynę kupiono w 2015 roku za kwotę ponad 300 tysięcy złotych. Inwestycja ta miała na celu nie
tylko poprawienie efektywności prac porządkowych, ale również utrzymanie płyt w dobrym stanie.

Podczas  dzisiejszego sprzątania  Rynku pracownicy  przeprowadzili  zabiegi  pielęgnacyjne  drzew
rosnących w donicach oraz zadbali o pozostałą roślinność.


